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Název  KOMISE PRO DOPRAVU, BEZPEČNOST A POŘÁDEK 

Datum konání 9.11. 2017 

Místo konání Hasičská zbrojnice 

Přítomní členové B. Heinz, D. Chudoba, R. Ivičič, R. Peška,  M. Řezníček, M. Velan 

Hosté O. Krištof 

Omluveni P. Petřík, J. Zeman 

Program různé 

Obsah 

1. Úvod, prezence, seznámení s programem. 
2. R. Peška seznámil přítomné se stavem pasportu a byly zaneseny drobné úpravy na základě 

připomínek. Před konečným vyvěšením pasportu ještě společně členové provedou kontrolu 

v celém městě. SÚS dala kladné stanovisko k pasportu, nicméně s poznámkami o 

nadstandardnosti některého vodorovného značení. Zbavuje se tak péče a obnovy, která bude na 
městě. Schválené drobné doplnění: zrcadlo na výjezdu z ul. Na Poříčí, doplnění odbočky ke 

zbrojnici na dodatkové tabulky na křižovatce Brněnská – Riegrova, obnova přechodu u zdrav. 

střediska,  vyznačení stání na parkovišti na ul. Ponětovská, doplnění značek včas upozorňujících 
na výšku mostu na ul. Nádražní (značky od Kobylnic a na ul. Čechově). Kompletní dokončení 

realizace pasportu se předpokládá na jaře. 

3. M. Velan informoval blíže o novém výstražném systému města. 
4. Parkovací automat na Masarykově nám.: Komise poskytla RM 2 varianty režimu provozu. 

Otázkou je, co schválí RM. 

5. Ozvali se občané z ul. Hřbitovní, kteří mají zájem řešit dopravní situaci na této ulici. Bohužel na 

dnešní zasedání se nemohl pozvaný zástupce dostavit. Bude pozván příště znovu. 
6. Vlastní nepovolená tvorba značení občany je už v řešení – probíhají správní řízení. Členové 

navrhují, aby SATESO likvidovalo tato díla.  

7. Kamerový systém. Členové chtějí znát stav a řešení. 
8. Komise podporuje návrh občanů z ul. Brněnské („staré sídliště“), kde se je zájem o úpravy a 

systém parkování. Komise navrhuje realizaci jako zkušebního – pilotního projektu rezidenčního 

parkování a dle osvědčení pokračovat v zavádění i v dalších lokalitách. Podrobnosti se řeší 
s SVJ všech dotčených bytových domů.  

9. R. Peška stručně informoval o jednání 5. 10. ohledně dopravy (viz. min. zápis).  

 

 

Vyhotovil: Michal Velan 


